



吳雯賢女士 Ms Connie Ng

聖雅各福群會社區發展服務高級經理

Senior Manager, Community Development Services, St. James' Settlement

吳雯賢女士以一級榮譽畢業於香港城市大學，持有社會科學（社會工作）學士學位，其後進修並於 2012 年獲得香港大學社會科學碩士（社會行政管理）。

吳女士於 2004 年加入聖雅各福群會為復康服務社工，2007 年轉職負責眾膳坊食物銀行服務。她致力改善兒童及基層家庭的福利，一直積極參與多區的慈惠服務計劃，包括天水圍和深水埗。她於 2013 年就任扶貧服務高級服務經理，負責督導家庭及兒童相關的扶貧服務，並於 2016 年 7 月擢升為扶貧服務高級經理。她於 2019 年 9 月開始負責社區發展服務，當中包括文化保育、社區重建及就業支援服務等。

Ms Connie Ng has obtained Bachelor Degree of Social Science in Social Work at the City University of Hong Kong with First Class Honour. After that, she graduated from Master of Social Science in Social Service Management at the University of Hong Kong in 2012.

Ms Ng has started her social work career to serve the disabled since 2004. She took up Centre Supervisor of People's Food Bank in 2007 and served the deprived groups in Tin Shui Wai and Sham Shui Po. She was promoted to Senior Service Manager under Charity Services in 2013 and was responsible for overseeing family and child-related poverty alleviation services. In 2016, she was further promoted to Senior Manager of Charity Services. Connie was transferred to Community Development Services in September 2019 and is responsible for cultural preservation, community redevelopment and employment support services, etc.